
    درخت نفاقی که دشمن بین مسلمانان میکارد، نباید آبیاری شود/ مسئله فلسطین
بدون اتحاد مسلمانان حل نخواهد شد

  

وزیر امور مذهبی و هماهنگی بین مذاهب پاکستان با بیان این که مسلمانان و تمام انسانها باید با

یکدیگر متحد شوند، تاکید کرد که تا زمانی که اتحاد وجود نداشته باشد، مسئله فلسطین حل نخواهد شد.

 «مفتی عبدالشکور سردارخان»، وزیر امور مذهبی و هماهنگی بین مذاهب پاکستان در گفتگو با خبرنگار

در حاشیه سیوششمین کنفرانس بینالمللی وحدت اسلامی که چندی پیش در خبرگزاری تقریبحوزه بینالملل

 تهران برگزار شد، با تاکید بر اینکه مسلمانان باید با یکدیگر اتحاد و همدلی داشته باشند، اظهار

داشت: «چنین کنفرانسهایی که جمهوری اسلامی ایران همه ساله برای تقریب مذاهب در جهان اسلام برگزار

میکند، واقعا قابل ستایش و تقدیر است.»

 

وی با اشاره به اینکه در کنفرانسهایی از این قبیل در تاجیکستان، ابوظبی و عربستان حضور داشته

است، افزود: «ما میخواهیم نه فقط مسلمانان، بلکه تمامی انسانها با هم متحد باشند. من به چنین

کنفرانسهایی برای اتحاد مسلمانان اعتقاد دارم اما نقصها و کاستیهایی را احساس میکنم.»

 

http://www.taghribnews.com/


مفتی عبدالشکور سردارخان با بیان این که که مسلمانان باید در خصوص وحدت و اتحاد گامهای عملی

بردارند، تاکید کرد که آمریکا و اسرائیل و کشورهای دیگر تلاش میکنند بین مسلمانان تفرقه بیندازند

و باید دید پشت پرده این اتفاقات چه کسانی هستند.

 

وی ادامه داد: «ما باید بدانیم به عنوان مثال در جنگ ایران و عراق چه دستهایی وجود داشته و پشت

پرده حمله عراق به کویت چه چیزی بوده است؟ چه کسانی در اختلافات بین عربستان و یمن و جنگی که در

یمن وجود دارد، دخیل هستند؟ شکی نیست که آمریکا و اسرائیل میخواهند بین مسلمانان تفرقه ایجاد

کنند.»

 

وی افزود: «اصل این است که ما باید بدانیم چه کسی میخواهد درخت نفاق را بین ما بکارد و آن را

آبیاری کند. ما باید آبیاری این درخت نفاق را قطع کنیم و با هم متحد شویم. دشمنان ما میخواهند

که مسلمانان اتحاد و اتفاق نداشته باشند.»

وزیر امور مذهبی و هماهنگی بین مذاهب پاکستان در خصوص وحدت در پاکستان خاطرنشان کرد که پاکستان

کشوری مستقل و آزاد است و نگاه خود را درمورد وحدت دنبال میکند، اما لازم است که مسلمانان در

کنار هم نظراتشان را به هم نزدیک کنند.

 

مفتی عبدالشکور سردارخان با بیان اینکه ایران یکی از کشورهای مقتدر جهان تشیع است و اکثریت مردم

پاکستان مسلمانان اهل سنت هستند، خاطرنشان کرد: «در بعضی مواقع ما میبینیم که بین ایران و

پاکستان کدورتهایی ایجاد میشود. ما باید این اختلافات را از هم دور کنیم و نگذاریم بین دو ملت و

دو کشور کدورت به وجود بیاید. ما میتوانیم نظراتمان را به هم نزدیک کنیم و نگذاریم دشمنان این

دو ملت، بین ما اختلاف ایجاد کنند.»

 

وی در بخش دیگری از سخنان خود، مسئله فلسطین را مسئله مهم جهان اسلام دانست و گفت: «من فکر میکنم

تا وقتی که ما با هم متحد نشویم و با هم همکاری نکنیم، در مسائل مهم جهان اسلام اختلاف خواهیم

داشت.»

 

مفتی اهل تسنن پاکستان با عنوان کردن مسئله کشمیر به عنوان مسئله مهم بین هندوستان و پاکستان،

خاطرنشان کرد: «ما وقتی میخواهیم مسائل دیگر را مطرح کنیم، مسئله کشمیر را هم مدنظر داشته

باشیم. آیا جهان اسلام در خصوص کشمیر که مسئله مهمی برای پاکستان است، از پاکستان حمایت میکند؟



ما شاهد این هستیم که بعضی کشورها آنچنان که باید در مسئله کشمیر حمایت نمیکنند.»

 

وی تصریح کرد: «ما باید درمورد مسائل مختلف جهان اسلام اتفاق نظر داشته باشیم. اگر چنین نباشد نه

فقط مسئله فلسطین، بلکه مسائل دیگری که جهان اسلام با آن رو به رو هست نیز حل نخواهد شد.»
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